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PROTOKÓŁ NR XIX/2012 
z przebiegu XIX sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 23 sierpnia 2012 r. 
 
XIX sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 
W obradach sesji uczestniczyło 20 radnych (nieobecny – Krzysztof 

Romankiewicz). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr 
XIX/2012 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Zarząd Powiatu 
Zielonogórskiego ze Starostą Zielonogórskim, kierownicy powiatowych służb, 
inspekcji, komendanci straży i policji oraz naczelnicy wydziałów Starostwa 
Powiatowego, przedstawiciele samorządu: radny sejmiku województwa 
lubuskiego. Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 
o godz. 1105 otworzył XIX sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 
wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 20 radnych, co stanowiło 
kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz wszystkie materiały wraz z projektami uchwał. Wszystkie materiały na XIX 
sesję rady zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisje stałe. Porządek obrad 
w poniższym brzmieniu Rada przyjęła jednogłośnie. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie XIX Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu nr XVIII/2012. 
4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 
7. Wnioski i interpelacje radnych. 
8. Sprawozdanie SP ZOZ w Sulechowie z wykonania planu finansowego za 

I półrocze 2012 r. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 182); 
2) zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, (druk  181); 
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3) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 
2008-2015”; (druk 180); 

4) rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Czerwieńsku oraz 
likwidacji niektórych szkół wchodzących w jego skład, (druk 164); 

5) likwidacji niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, (druk 165); 

6) wszczęcia likwidacji niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, (druk 166); 

7) przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, (druk 167); 

8) przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Specjalnym 
Ośrodki Szkolno-Wychowawczym w Sulechowie, (druk 168); 

9) przekształcenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 
w Sulechowie, (druk 169) 

10) powierzenia Gminie Babimost zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, ( druk 170); 

11) powierzenia Gminie Bojadła zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego, 
( druk 171); 

12) powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, ( druk 172); 

13) powierzenia Gminie Kargowa zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, ( druk 173); 

14) powierzenia Gminie Nowogród Bobrzański zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, ( druk 174); 

15) powierzenia Gminie Zabór zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego, 
(druk 175); 

16) nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego”, (druk 176); 

17) nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego”, (druk 177); 

18) nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego”, (druk 178); 

19) nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego”, (druk 179) 

20) zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego, (druk 183). 

10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 
12. Zamknięcie XIX Sesji Rady Powiatu. 
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Ad 3. 
Przewodniczący poinformował, że Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, 
a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją.  

Protokół XVIII/2012 został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad 4. 

Starosta informację o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym, tj. 
od 28 czerwca do 19 sierpnia przesłał radnym wraz materiałami na XIX sesję 
(załącznik nr 3), do 23 sierpnia przedstawił informację uzupełniającą: Ponadto 
Zarząd odbył 4 posiedzenia, podjął 23 uchwały, na posiedzenie Rady Powiatu 
w dniu 23 sierpnia 2012 r. przedstawił 20 projektów uchwał Rady Powiatu 
Zielonogórskiego.  

Podjęte uchwały Zarządu Powiatu Zielonogórskiego dotyczyły: 
1. 3 razy zmiana uchwały budżetowej na 2012r.; 
2. sprzedaży działki niezabudowanej położonej w obrębie pierwszym miasta 

Sulechów, stanowiącej własność Powiatu; 
3. przejęcia do zasobu Powiatu działki położonej w obrębie Wojnowo gmina 

Kargowa; 
4. powołania Komisji Egzaminacyjnej dla Pani Dagmary Zientek nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego; 

5. powołania Komisji Egzaminacyjnej dla Pani Agnieszki Łukaszenko 
nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego; 

6. upoważnienia dwóch członków Zarządu Powiatu do dokonania czynności 
prawnej polegającej na podpisaniu umowy kredytu długoterminowego. 

7. przejęcia działki zabudowanej położonej w Sulechowie przy 
Al. Niepodległości 32a; 

8. powołania Komisji Egzaminacyjnej dla Pani Grażyny Rekowskiej; 
9. nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego; 
10. powołania Komisji Egzaminacyjnej dla Pani Iwony Marcinkowskiej  

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego; 

11. powołania Komisji Egzaminacyjnej dla Pani Eweliny Jóźwiak  nauczyciela 
kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego; 

12. powierzenie stanowiska dyrektora Liceum Ogólnokształcącego 
w Sulechowie; 

13. udzielenie pełnomocnictwa Pani Beacie Henrykowskiej  dyrektorowi 
Liceum Ogólnokształcącego w Sulechowie; 
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14. powierzenie stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii 
w Przytoku oraz stanowiska kierownika Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego w Przytoku; 

15. udzielenie pełnomocnictwa Pani Grażynie Płońskiej dyrektorowi 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Przytoku oraz stanowiska 
kierownika Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Przytoku; 

16. powołanie Komisji przetargowej do przeprowadzenie pierwszego ustnego 
przetargu nieograniczonego na sprzedaż lokalu użytkowego położonego 
w Sulechowie przy Al. Niepodległości 15, stanowiącej własność Powiatu; 

17. powołania Komisji przetargowej do przeprowadzenia II  rokowań na 
zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Czerwieńsku przy 
ul. Polnej stanowiącej własność Powiatu Zielonogórskiego; 

18. przeznaczenia do najmu lokali użytkowych w drodze przetargu pisemnego 
nieograniczonego , ul. Podgórna 5, Zielona Góra;  

19. przyznania nagrody rocznej dla dyrektora SP ZOZ w Sulechowie za 2011; 
20. udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego dla Lubuskiego Muzeum 

Wojskowego w Zielonej Górze z siedzibą w Drzonowie; 
21. prowadzenia przez Szkoły w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Sulechowie dzienników wyłącznie w formie elektronicznej.  
 

Poza tym Starosta przedstawił rozpisane i rozstrzygnięte przetargi 
(załącznik nr 4). 
 
Ad 5. 

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z działaniami w okresie od 
28 czerwca  do 23 sierpnia pełniłem dyżury w biurze rady powiatu, 
uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Budżetowej, Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu oraz Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej. Wziąłem w szkoleniu dla 
koordynatorów siatkarskich. Spotykałem się również z samorządowcami 
z naszego powiatu. 
Ponadto do biura rady wpłynęły pisma w sprawie naprawy obelisku 
w Wilkanowie od Wójta Świdnicy, od starosty Kędzierzyńsko-Kozielskiego 
i burmistrza Krosna Odrzańskiego w sprawie narodowego programu pogłębiania 
Rzeki Odry. Przypominam, iż Rada nasza na XII sesji w listopadzie 2011 r. 
podjęła stosowną uchwałę. 

 Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej udzieliło odpowiedzi 
w sprawie stanowiska Rady o zmianie finansowania Powiatowych Urzędów 
Pracy. W piśmie stwierdzono, iż nie ma możliwości zwiększenia finansowania, 
a obowiązujące rozporządzenia wprowadzono po konsultacjach 
międzyresortowych i społecznych i zostały uzgodnione z Komisją Wspólną 
Rządu i Samorządu Terytorialnego. 
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Ad 6. 
Obecny na sesji Burmistrz Sulechowa, Roman Rakowski nie zgłosił pytań. 

 
Ad 7. 

Henryk Jagoda poinformował, iż na drodze Nowy Jaromierz - Obra Dolna 
są zniszczone barierki na przepuście, co stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa. 
Na te wady zwrócił uwagę mieszkaniec na poniedziałkowej sesji Rady 
w Kargowej. Zapytał również o zmniejszony o kwotę 180.000 zł fundusz na 
remonty cząstkowy, czy ta suma zostanie zwrócona oraz na co została 
wydatkowano 30.000 zł   z funduszu ochrony środowiska. 

Stanisław Okopień wymienił uszkodzenia na drogach w gminie 
Trzebiechów i Bojadła: Radowice-Podlegórz z- remont cząstkowy, naprawa 
pobocza rozmytego przez deszcz; Trzebiechów-Ostrzyce – droga rozjechana; 
Trzebiechów-Borki- łączenie pasów; Swarzenie-Mieszkowo- droga nie nadaje się 
do użytkowania; Głuchów – zjazd do wysypiska śmieci. Podkreślił, iż nie 
zrobiono uskoków na trasie Ostrzyce-Smolno Wielkie, o które prosił na 
poprzedniej sesji, jednocześnie dziękując za wykonane prace w Siadczy. Zwrócił 
uwagę, iż wóz strażacki w Trzebiechowie ma już ponad 33 lata i należałoby go 
wymienić. Poprosił o pomoc Komendanta Straży i Starostę w tej sprawie. 
Podziękował również za szybkie interwencje straż w czasie żniw. 

Lech Kurowski zaproponował zorganizowanie wrześniowej sesji, 
poświęconej domom pomocy społecznej w Trzebiechowie. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący rady potwierdził miejsce XX sesji 
w Trzebiechowie z wizytą w Bełczu. 

Janina Kałuża oznajmiła, iż posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się 
w Bełczu. 

Sławomir Baranowski wyraził zdziwienie, iż Rada Pedagogiczna 
w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Czerwieńsku nie zna nowego dyrektora, 
a obecnie pełniącego obowiązki umowa kończy się 31 sierpnia. 

  
Ad 8. 

Do Sprawozdania SP ZOZ w Sulechowie z wykonania planu 
finansowego za I półrocze 2012 r. radni nie zgłosili uwag i przyjęli je 
jednogłośnie. 

 
Ad 9. 

Edwin Łazicki oznajmił, że wszystkie projekty uchwał zostały 
szczegółowo przeanalizowane i omówione na posiedzeniach Komisji.  

1. Anna Michalska, Naczelnik Wydziału Finansowego przedstawiła zmiany 
w wieloletniej prognozy finansowej.  

 Rada podjęła Uchwałę XIX/169/2012 w sprawie zmiany uchwały 
wieloletniej prognozy finansowej powiatu 20 głosami „ZA, (załącznik nr 4);  
2. Anna Michalska omówiła budżetowych do zmian budżetowych na 

2012 rok.  
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 Rada 20 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XIX/170/2012 w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, (załącznik nr 5); 
3. Rada podjęła Uchwałę XIX/171/2012 w sprawie zmiany w „Planie 

Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” – 
20 głosami „ZA”, (załącznik nr 6). 

4. Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Czerwieńsku oraz likwidacji niektórych szkół 
wchodzących w jego skład został przyjęty bez uwag i radni podjęli 
Uchwałę XIX/172/2012 i, jednogłośnie, 20 „ZA” (załącznik nr 7). 

5. 20 głosów „ZA” Rada podjęła Uchwałę XIX/173/2012 w sprawie 
likwidacji niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie (załącznik nr 8). 

6. Rada podjęła Uchwałę XIX/174/2012 w sprawie wszczęcia likwidacji 
niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, 20 głosami „ZA” (załącznik nr 9). 

7. Radni jednogłośnie 20 głosami „ZA” przyjęli Uchwałę XIX/175/2012 
w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie(załącznik nr 10). 

8. Bez uwag, 20 głosów „ZA” podjęto Uchwałę XIX/176/2012 w sprawie 
przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Specjalnym 
Ośrodki Szkolno-Wychowawczym w Sulechowie (załącznik nr 11). 

9. Uchwałę XIX/177/2012 w sprawie przekształcenia Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego w Sulechowie przyjęto 20 głosami 
„ZA”(załącznik nr 12). 

10. Rada 20 głosami „ZA podjęła Uchwałę XIX/178/2012 w sprawie 
powierzenia Gminie Babimost zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 13). 

11. Radni jednogłośnie 20 głosami „ZA” przyjęli Uchwałę XIX/179/2012 
w sprawie powierzenia Gminie Bojadła zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 14). 

12. Rada 20 głosami „ZA podjęła Uchwałę XIX/180/2012 w sprawie 
powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 15). 

13. Uchwałę XIX/181/2012 w sprawie powierzenia Gminie Kargowa zadania 
własnego Powiatu Zielonogórskiego (załącznik nr 16). 

14. Bez uwag, 20 głosów „ZA” podjęto Uchwałę XIX/182/2012 w sprawie 
powierzenia Gminie Nowogród Bobrzański zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 17). 

15. Radni jednogłośnie 20 głosami „ZA” przyjęli Uchwałę XIX/183/2012 
w sprawie powierzenia Gminie Zabór zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 18). 
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16. Rada 20 głosami „ZA podjęła Uchwałę XIX/184/2012 w sprawie nadania 
honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego” 
(załącznik nr 19). 

17. 20 głosów „ZA” Rada podjęła Uchwałę XIX/185/2012 w sprawie nadania 
honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego 
(załącznik nr 20). 

18. Bez zastrzeżeń, 20 głosów „ZA” podjęto Uchwałę XIX/186/2012 
w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 21). 

19. Radni jednogłośnie 20 głosami „ZA” przyjęli Uchwałę XIX/187/2012 
w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 22). 

20. Rada 20 głosami „ZA podjęła Uchwałę XIX/1882012 w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
(załącznik nr 23). 

 
Ad 10.  
 Ireneusz Plechan, Starosta poinformował, iż pozostają o 180.000 zł 
zmniejszone środki na remonty cząstkowe, ze względu na niższe o 600.000 zł 
wpływy z PIT, do końca lipca niewykonanie przychodów z podatków wynosi 
ok. 1.000.000 zł, stąd też cięcia po stronie wydatków bieżących i drogowych. 
W sprawie sytuacji w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Czerwieński 
zakomunikował, że p.o. dyrektora Jacek Adamczewski ma umowę do 31 sierpnia, 
od 1 września p.o. dyrektora zostanie dr Anna Ziętek. 

Dyrektor Powiatowego Zielonogórskiego Zarządu Dróg, Agnieszka 
Stelmasik odpowiedziała radnym, iż sprawdzi stan drogi Obra Dolna - Nowy 
Jaromierz, a 30.000 zł , które poprzednią uchwałą zostały przeznaczone na 
nasadzenia zostały wydane na usuwanie skutków nawałnicy z 16 czerwca. 

Henryk Jagoda dopytał czy 320.000 zł starczy na zaplanowane remonty 
cząstkowe.  

Agnieszka Stelmasik, niestety zaprzeczyła, to zbyt małe środki. 
Odpowiadając radnemu Stanisławowi Okopieniowi powiedziała, że wszystko 
zostanie sprawdzone, prace w Trzebiechowie wykonano, a droga w Mieszkowie 
zostanie wzmocniona. 

Ireneusz Nijaki spytał czy w okresie międzysesyjnym radni kontaktują się 
z zarządem dróg w sprawie napraw i remontów. 

Agnieszka Stelmasik zaprzeczyła, oprócz 3-4 radnych, którzy 
systematycznie się kontaktują i interweniują w sprawie napraw i remontów. 

Sławomir Baranowski zauważył, iż umowa z Jackiem Adamczewskim 
miała być przedłużona do czasu rozstrzygnięcia konkursu, a poza tym pełniący 
obowiązki dyrektora może być osoba spośród kadry pedagogicznej szkoły. 

Irena Podsiadły Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
oznajmiła, że obiecano przedłużyć umowę do końca roku szkolnego i tak jest, 
umowa trwa do 31 sierpnia, jest to koniec roku szkolnego. Dr Anna Ziętek od 
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1 września będzie pracownikiem szkoły, nauczycielem przedsiębiorczości 
i jednocześnie będzie pełnić obowiązki dyrektora. 

Hanna Wysocka stwierdziła, iż można było rozpisać konkurs na dyrektora 
tej placówki. 

Irena Podsiadły oświadczyła, że konkurs był ogłoszony, aplikacje złożyli: 
Jacek Adamczewski i dr Anna Ziętek (wycofała się z konkursu). Niestety Jacka 
Adamczewskiego komisja konkursowa oceniła negatywnie. 

Janina Kałuża zapytała czy był złym dyrektorem. 
Irena Podsiadły stwierdziła, że komisja konkursowa nie ocenia 

dotychczasowej pracy, lecz przedstawioną ofertę przyszłej pracy. 
Krzysztof Sroczyński wyjaśnił zasady konkursu na dyrektora szkoły. 
Hanna Wysocka przychyliła się do zdania Naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych, skoro komisja konkursowa nie wystawiła pozytywnej 
opinii, to dobra decyzja powołanie nowego dyrektora, jako pełniącego obowiązki. 

Irena Podsiadły wyjaśniła, że dokumentacja dr Anny Ziętek przedłożona 
komisji konkursowej była wzorowa i uzyskała najwyższą ocenę, po 
nierozstrzygniętym konkursie zasięgnięto opinii w Nowej Soli, gdzie pracowała 
wcześniej. Wystawiono w organach nadrzędnych bardzo dobra opinię. 

Sławomir Baranowski podziękował za wyjaśnienie tej kwestii i dodał, że 
rada pedagogiczna była przekonana o przedłużeniu umowy z Jackiem 
Adamczewskim do końca roku szkolnego, ale 2012/2013. 

Ireneusz Nijaki przypomniał, iż na poprzednim posiedzeniu Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu ta sprawa była szczegółowo omawiana. Dyskusja 
byłaby zbędna, gdyby rozpisano nowy konkurs, po nierozstrzygniętym 
pierwszym. 

 
Ad 11. 

Janina Kałuża zaproponowała by następne obrady sesji odbyły się 
w Zaborze. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że lutowa sesja odbyła się na terenie 

gminy Zabór, w Przytoku, a poza tym wcześniej zadecydowano o organizacji 
sesji następnej w Trzebiechowie. 

Janina Kałuża podkreśliła, że chodzi o sam Zabór, wójt zapewni 
odpowiednie warunki. 

Henryk Jagoda zaakcentował, że w Sulechowie, w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych są najlepsze warunki. Sala jest przestronna, odpowiednio 
nagłośniona, co zapewnia pełny komfort pracy radnym i zaproszonym gościom. 

Edwin Łazicki oświadczył, iż Przewodniczący wszystkich komisji maja 
prawo organizowania posiedzeń w dowolnie wybranym miejscu. 
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Ad 12. 
Po wyczerpaniu porządku obrad o 1315  Przewodniczący Rady zamknął 

XIX sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego,  
 
 
 

Protokołowała               Przewodniczący Rady  
Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     
                       Edwin Łazicki 

 


